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Protokół Nr 50/23 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 26 czerwca 2023 r. 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępców prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał 

przewodniczący komisji Andrzej Kopeć. Obrady rozpoczęto 26 czerwca 2023 o godz. 16:00, a 

zakończono o godz. 16:13 tego samego dnia. Na statutową liczbę 12 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad obecnych było 9 członków komisji. Obecność członków komisji, radni 

potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis 

na liście obecności (lista obecności stanowi załącznik do nin. protokołu). Przewodniczący 

poinformował, że obrady komisji są prawomocne. Obrady odbyły się stacjonarnie w sali 

konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźle,  

za pośrednictwem systemu eSesja.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Chudomięt 

2. Ewa Czubek  

3. Wiesław Fąfara 

4. Andrzej Kopacki  

5. Andrzej Kopeć 

6. Jacek Król   nieobecny 

7. Adam Oczoś 

8. Fabian Pszon 

9. Tomasz Scheller 

10. Ewa Stogniew 

11. Dominik Szustakiewicz 

12. Ireneusz Wiśniewski 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

 

1. Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej w Kędzierzynie-Koźlu; 

2.    Joanna Hariasz, skarbnik miasta Kędzierzyn-Koźle; 

3. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i 

Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu; 

4. Monika Orpel-Śmigielska, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

5. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-

gospodarczych Kędzierzyn-Koźle; 

6. Daniel Bul, kierownik Wydziału Zamówień Publicznych w Kędzierzynie-Koźlu. 
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proponowany porządek posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle:  

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu nr 49 z dnia 22 maja 2023 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

województwa opolskiego pod nr rej. 820/64, położonym na terenie miasta  

Kędzierzyn-Koźle. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035. 

7. Informacja o przebiegu procedur przetargowych do zadań inwestycyjnych przewidzianych  

do  realizacji w budżecie. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad.  
 

 

Ad 2. 

Wnioski do porządku obrad. 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 49 z dnia 22 maja 2023 r. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że projekt protokołu został 

zamieszczony na portalu eSesja.pl oraz na stronie BIP, nie wpłynęły uwagi do protokołu, 

przewodniczący komisji poddał pod głosowanie protokół nr 49/23. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 49 z dnia 22 maja 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (3) 

Ewa Czubek , Jacek Król, Ewa Stogniew 

 

Ad 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

województwa opolskiego pod nr rej. 820/64, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle 

(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie zastępcę 

Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej w Kędzierzynie-Koźlu.  
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Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśnił, że został złożony wniosek przez parafię  

o dofinansowanie w pewnej części kończącego się remontu, komisja do spraw zabytków 

pozytywnie zaopiniowała wniosek, jest propozycja kwoty która została  

w tegorocznym budżecie czyli 86 tys. zł.  

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

województwa opolskiego pod nr rej. 820/64, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (3) 

Ewa Czubek , Jacek Król, Ewa Stogniew  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 9 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 

(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Skarbnika Miasta.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta szczegółowo wyjaśniła o zmianach w budżecie miasta, 

zgodnie z przedstawionym materiałem pisemnym.   

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję.  

 

Radny Tomasz Scheller zapytał co się stało z monitoringiem, że wymaga już naprawy. 

 

Artur Maruszczak zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że są tam stare kamery.  

 

Radny Tomasz Scheller zapytał kiedy będą realizowane przejścia dla pieszych.  

 

Artur Maruszczak zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że cztery przejścia będą 

realizowane w tym roku 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć  poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 9, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Skarbnika Miasta.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta szczegółowo wyjaśniła, że zmiany wynikają z przyjętych 

obecnie zmianach w budżecie miasta oraz pięcioma zarządzeniami Prezydenta Miasta 

zmieniające budżet, zgodnie z przedstawionym materiałem pisemnym i uzasadnieniem.   

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 8, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Ad 7.  

Informacja o przebiegu procedur przetargowych do zadań inwestycyjnych przewidzianych do 

realizacji w budżecie (informacja stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że materiał w formie pisemnej został 

przekazany radnym, otworzył dyskusję w temacie, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację. 

 

Ad 8.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 28 sierpnia 2023 r. o godz.16:00.  

 

Ad 9.  

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć podziękował za aktywne uczestnictwo w posiedzeniu 

komisji, po czym zakończył obrady o godz.16:13 tego samego dnia. 
 

 

 

 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI  

 

Andrzej Kopeć (-) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała  

Anna Dworaczek 

 
 
 

 


